
Beantwoording technische vraag VVD ivm zendmast Valburg:  

“Ik ben in Valburg benaderd over een geplande zendmast bij de brandweer. Ik meen mij te 
herinneren dat de portefeuillehouder daar eerder iets over zou hebben gezegd. Het ligt wat 
gevoelig vanwege de plaatsing van een eerdere mast waarbij de procedure niet zo 
transparant was. Kan aangegeven worden wat de status is, zoals is er al een besluit, kunnen 
mensen hier nog iets van vinden en wat en wanneer is / wordt hierover gecommuniceerd?  

 

Antwoord portefeuillehouder:  

We hebben een conceptaanvraag (vooroverleg) ontvangen voor het realiseren van een 
telecommast. Hierover is door ons nog geen publicatie gedaan in gemeentenieuws omdat 
het een aanvraag vooroverleg betreft. Het is geen aanvraag omgevingsvergunning. 

Er wordt met de initiatiefnemer gesproken over hoe de omgeving te betrekken bij deze 
realisatie (participatie en communicatie) en er is nadere informatie gevraagd. 

Ik hoop je hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

  


